
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2011. október hó 27.
napján megtartott üléséről.

Jelen vannak: Radó Tibor polgármester
Anderkó Attila alpolgármester
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő
Csábi Jánosné képviselő
Dénes László képviselő
Léka János képviselő

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter körjegyző, Radványi Lajosné
pénzügyi főtanácsos, Cződör Attila műszaki főtanácsos, Tószegi Gyula Kisebbségi
Önkormányzati képviselő, elnökhelyettes, Ikládi Lajos Polgárőrség vezetője.

Radó Tibor – Köszönti a képviselőtestület tagjait. Megállapítja, hogy a képviselőtes-
tület 1 fő hiányzóval határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Csábi Jánosnét és
Anderkó Attila képviselőket javasolja.
Léka János képviselő- Én is jelentkeztem, már régen voltam.
Radó Tibor polgármester- Konkrétan augusztusban.
Csabi Jánosné képviselő- Én átadom szívesen.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése
200/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesí-
tőnek Anderkó Attila és Léka János képviselőket jelölte ki.

Radó Tibor polgármester- Napirendi pontok illetve a testületi anyagok kiküldésre ke-
rült, napirendi pontokkal szeretnénk változtatást kérni, a kiküldött anyagból hiányzott
a lejárt határidejű határozatokról szóló beszámoló –ez menet közben készült el-,
ezért következő testületi ülésen tárgyalnánk, vagyis ezt a napirendi pontot ki kell
venni, valamint az iskolai házirend jóváhagyásának napirendi pontjánál nem került
kiküldésre az anyag, mert elég nagy méretű, de megtekinthető volt a hivatalban.
Ezenkívül valami még esetleg?
Léka János képviselő- Én napirend előtt szeretnék pár gondolatot. Még nem kaptuk
meg tőled a 15 napos biciklitárolónak az írásbeli dolgait, és még egy kérdésem len-
ne, az Oroscom-nak most idén jár le a bérleti szerződése, ez az Önkormányzattal
megköttetett?
Radó Tibor polgármester- 10 éves szerződés lett kötve 2006-ban. A 15 napos vá-
laszadásra annyit reagálnék, hogy 14 nappal volt egy testületi ülés, amely csakis
kizárólag ezzel a pályázattal foglalkozott, ott határozat született. A válaszadási köte-
lezettségemet pedig az a határozat semmissé teszi.
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Léka János képviselő- Ezt én nem így gondolom, gyakorlatilag semmit nem kaptunk.
Radó Tibor polgármester- A testület meg se várta a 15 napot és kért egy rendkívüli
testületi ülést. Ez 14. napon meg is történt. Ráadásul annak van egy összehívási
határideje. Tehát 10 nappal lett összehívva a rendkívüli testületi ülés.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Tájékoztatást szeretnék kérni a továbbiakban,
mert sok támadást kapok amiatt, hogy a gyerekek kerékpárjai szanaszét vannak. Azt
is megkaptam, hogy milyen intézményvezető az, aki nem tudja rávenni a gyerekeket,
hogy behozzák a bicikliket.
Radó Tibor polgármester- A tájékoztató a pályázatokról napirendi pont keretein belül
lesz róla szó. További változtatás, hogy a közmeghallgatás előkészítésénél egy mun-
kaértekezlettel kapcsolatos kérésem lenne, illetve ami kiosztásra került a támogatást
megelőző hitellel kapcsolatban lenne döntéshozatal kötelezettségünk. Egyéb észre-
vétel, javaslat?
Csábi Jánosné képviselő- Az egyebekben nekem lenne pár kérdésem.
Radó Tibor polgármester- Az elhangzott kiegészítésekkel, aki el tudja fogadni kérem
szavazzon.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Napirend elfogadása
201/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az
alábbiak szerint fogadta el:

1. A polgármester tájékoztatója
2. Költségvetési rendelet módosítása
3. ÖNHIKI pályázat III-ik fordulójára határozat meghozatala
4. Iskolai Házirend jóváhagyása
5. Egyebek:

• A konyha üzemeltetési ajánlatának megtárgyalása
• Tájékoztató a pályázatokról
• Kéményseprő ipari közszolgáltatás meghirdetése
• A közmeghallgatás előkészítése
• Éven belüli támogatást megelőlegező hitelkérelmek benyújtá-

sához határozatok meghozatala

1. napirendi pont: A polgármester tájékoztatója
Radó Tibor polgármester- Írásban kiküldésre került, ezzel kapcsolatban kérdés?
Csábi Jánosné képviselő- Lehet azt tudni, hogy a közfoglalkoztatottaknál ezek a
számok kiket rejtenek? Számok vannak írva, de mi magunk sem tudjuk kik ők.
Radó Tibor polgármester- Én sem tudok elmondani mindenkit, ugyanis 3-4 hónapos
szerződések vannak az idei közfoglalkoztatási rendben, folyamatosan változik. Je-
lenleg 11 fő; a szociális földprogram keretein belül november 2-től pedig lesz még 13
új alkalmazott.
Csábi Jánosné képviselő- Lehet, hogy a kazánprogramról volt szó, de én nem em-
lékszem rá.
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Radó Tibor polgármester- Elmondhatom most is. 3 településes mintaprogram, mely
azt takarja, hogy körjegyzőségi társulásban lévő települések közösen pályázhatnak
úgy, hogy mind 3 település kap egy biomassza égető kazánt, hozzávaló eszközök-
kel- beszerelési költség 100%-os támogatású-, ehhez 1 db apríték készítő gép lenne
beszerezve –ezt is finanszírozza a program- és még hozzá közfoglalkoztatottakat
biztosít a Munkaügyi Központ -100%-os támogatással-. Az Önkormányzatnál lenne
beszerelve a kazán, mint elsődleges fűtési berendezés.
Léka János képviselő- Ez mikorra várható?
Radó Tibor polgármester- Jövő héten már lehet belőle döntés.
Léka János képviselő- Még volna a kérdésem, hogy 8 órás műszakba fel lesznek
véve ezek az emberek. Télen úgy sem lesz munka, akkor mivel töltik majd el az időt?
Az önkormányzat alkalmazhatja másra is?
Radó Tibor polgármester- Igen.
Léka János képviselő- Mert ha alkalmazásba kerülnek, akkor ez a faaprító berende-
zés jó lenne. Nagyon nagy mennyiségű fa van kidőlve, tudnák végezni itt is a munkát
8 órában. Nyilván nem a hölgyekre gondoltam.
Radó Tibor polgármester- Van olyan előkészítési folyamat, amiben a hölgyek is tud-
nak segíteni a program keretén belül. Az adottságokhoz mérten fogjuk a feladatokat
beosztani, de ami 8 órás munka, az legyen 8 órás munkavégzés. Egyéb kérdés ez-
zel kapcsolatban?
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Polgármester tájékoztatója
202/2011.(X.27.)

H  A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármester tájé-
koztatóját elfogadta.

2. napirendi pont: Költségvetési rendelet módosítása
Radó Tibor polgármester- Átadnám a szót Erzsikének.
Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Az idei harmadik rendeletmódosítás. Ebbe a
rendeletbe már belekerült a körjegyzőség és a Csanádalberti Óvoda is.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének

13/2011.(X.27.) számú

önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 2/2011 (II.15.)
számú önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
3. napirendi pont: ÖNHIKI pályázat III-ik fordulójára határozat meghozatala
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Radó Tibor polgármester- A második fordulóra benyújtott pályázat eredményéről
még nincs információnk. Ezzel kapcsolatban valami kérdés?
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Határozat meghozatala ÖNHIKI-ről
203/2011. (X.27.)

H A T Á R O Z A T
1. Pitvaros Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Magyar Köztársaság

2011.évi költségvetéséről szóló 2010.évi CLXIX.törvény 6. számú melléklet 2.
pontja alapján (továbbiakban 6. számú melléklet) támogatási igényt nyújt be az
önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok támogatására.

2 Pitvaros Község Önkormányzatának Képviselőtestülete az önhibájukon kívül
hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok támogatásának igényléséhez a fen-
ti törvény alapján a következő nyilatkozatot teszi:

I.a) A települési önkormányzat lakosságszáma 2010.január 1-én 1000 fő, vagy
       a feletti.

II.a A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött és 2011.évben
ilyen jogcímen 8.500 ezer forint összegű bevételt tervez.

III. Az önkormányzat 2011.évi költségvetési rendeletét 71.411 ezer forint, mó-
dosított költségvetési rendeletét 55.282 ezer forint összegű működési célú
hiánnyal fogadta el.

IV. Az önkormányzat kötelezettségvállalása 2010. és 2011. évben nem haladja
meg az Ötv.88.§ (2) bekezdés szerinti éves kötelezettségvállalás felső hatá-
rát.

V. b) Az önkormányzat az Ötv. Szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra kö-
telezett.

c) Kötelező könyvvizsgálat esetén 2010.évi zárszámadását a könyvvizsgáló
elfogadta.

Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: jogszabály szerint
Értesül: - Magyar Köztársaság Belügyminisztere

- Magyar Köztársaság Nemzetgazdasági Minisztere
- Magyar Államkincstár Csongrád megyei Igazgatósága, Szeged

4. napirendi pont: Iskolai Házirend jóváhagyása
Radó Tibor polgármester- Átadom a szót az intézményvezetőnek.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Módosítás minden évben feladatunk, továbbá
az új tagintézmény beintegrálása is szükség volt. A pedagógusok és a szülői munka-
közösség is áttekintette és mindenki elfogadásra javasolta.
Radó Tibor polgármester- Ezzel kapcsolatban kérdés?
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Tárgy: Petőfi Sándor Általános Iskola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási
Intézmény és Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsőde Házirendjének jóváhagyása
204/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Petőfi Sándor Általá-
nos Iskola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és
Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsőde Házirendjét jóváhagyta.

5. napirendi pont: Egyebek
Radó Tibor polgármester- A konyha üzemeltetésével kapcsolatban érkezett egy írás-
beli ajánlat. Egy makói konyhát üzemeltető cég ajánlatot tett a konyha – nem is-
üzemeltetésére, hanem egy más helyen történő főzés által kiszállított étellel a szük-
séges adagszám ellátottságára. Nem volt más információm az üzemeltetéssel kap-
csolatban, a kérdés az, hogy foglalkozzunk-e vele vagy elégedettek vagyunk a mos-
tani üzemeltetéssel.
Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Szerintem nem kell foglalkozni vele. Mivel ajánlat jött a
polgármester nem dönthet egyedül, ezért került a testület elé.
Radó Tibor polgármester- Kiküldésre került egy tájékoztató a szociális földprogram-
mal kapcsolatban. Az összeg csökkent, de a programot ugyanúgy támogatják. A köz-
foglalkoztatási létszám is maradt.
Csábi Jánosné képviselő- És ennyi pénzből meg lehet ezt valósítani?
Radó Tibor polgármester- Nem, ezért kellett a programot átírni.
Léka János képviselő- Még azt szeretném kérdezni, hogy melyik földterület lett kije-
lölve erre?
Radó Tibor polgármester- Konkrétan az a föld, amit te bérelsz, de utána néztünk és
van lehetőség módosításra. Nem kell azonnal döntenünk, nagy valószínűséggel bel-
területi kerteket is lehet hasznosítani.
Léka János képviselő- Semmi kifogásom, de annyi elhanyagolt önkormányzati földte-
rület van. Azoktól el kell venni, aki nem hajlandó művelni. Nagyon jó ez a program,
sok mindenkinek munkát adunk ezzel.
Radó Tibor polgármester- Amíg nincs írásos dokumentum, hogy van lehetőségünk
módosítani, addig nem lesz semmi határozati javaslatom. Ennyi türelmet kérek, hogy
ezt megkapjuk. Másik pályázat a napelemes pályázatunk, de erről továbbra sincs
döntés. Kerékpártárolós pályázattal kapcsolatban folyamatban van egy szerződés-
módosítási kérelem. A határidő módosítás sem elég, hogy befejezzük a pályázatot –
télen nem lehet betonozni-, ezért egy hosszabb határidőt kérünk, de nem kívánjuk a
kivitelezést addig elnyújtani. Mérnöki szabványok szerint zajlik az egész. Folyamat-
ban van új kivitelezőnek a munkaterület átadása.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- És ezzel mi lesz, ami már megépült.
Radó Tibor polgármester- Biztosat nem tudom mondani ezzel kapcsolatban, ahogy
most van nem fogják átvenni.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A tantermekkel mi lesz?
Radó Tibor polgármester- Ez az állapot sem megfelelő. Lesz egy hőszigetelés vele
kapcsolatban. Sajnos még tovább fog húzódni ez az egész.
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Dénes László képviselő- A lakosságot tájékoztassuk azért, hogy sehogy nem áll a
pályázat és ezért vannak a biciklik össze-vissza.
Radó Tibor polgármester- Két pályázatunk van még. Ez a téli közmunkaprogram és
útkarbantartási és vízelvezető árok karbantartási pályázat. 22 közfoglalkoztatottat
alkalmazhatunk –főleg férfiakat-, de lehet módosítani a programokat. A közfoglalkoz-
tatási szerződések csak decemberig lesznek megkötve. Januártól lehet ezzel a sze-
mélyeket változtatni, a pozíciókat módosítani.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- TIOP- os pályázat?
Radó Tibor polgármester- Az adategyeztetések miatt volt nagyon sok eltérés, folya-
matban van.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én nem szeretném, ha lemaradnánk erről a
pályázatról. Hiánypótlást nem lehetne kérni?
Radó Tibor polgármester- Nem, mert alap adatokról van szó. A nyilatkozatokat meg-
kértük.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én nagyon sajnálnám, ha lemaradnánk látva,
hogy az előző TIOP is milyen jól sikerült.
Radó Tibor polgármester- Pályázattal kapcsolatban, egy együttműködést írtam alá.
Csábi Jánosné képviselő- eszközbeszerzésre pályáztunk, 2. 000. 000 forint értékű
és 100%-os támogatású. Az önkormányzatnál lesznek az eszközök –ez a központ-
és még lesz egy szabadtéri eszköz is –ez 250.000 Ft-.
Radó Tibor polgármester- Tájékoztatót a pályázatokról, aki elfogadja, kérem, sza-
vazzon most:
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Tájékoztató pályázatokról
205/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a pályázatokról szóló
tájékoztatót elfogadta.

Radó Tibor polgármester- Következő napirendi pont a kéményseprő ipari közszolgál-
tatás meghirdetése.
Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Lejárt a közszolgáltatóval a szerződés, ezért a képvise-
lőtestületnek meg kell szavaznia, hogy meghirdetésre kerüljön.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Kéményseprő ipari közszolgáltatás megpályáztatása
206/2011. (X.27.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az egyes helyi köz-
szolgáltatások kötelező igénybevételéről szóló módosított 1995. évi XLII
42. törvény alapján Pitvaros Község közigazgatási területére nyilvános pá-
lyázaton meghirdeti a kéményseprő ipari közszolgáltatás ellátását 5 éves
időtartamra. A képviselőtestület felkéri a polgármestert, hogy a hirdetményt
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a Délvilág című Csongrád megyei napilapban tegye közzé. A pályázónak a
hirdetmény megjelenésétől számított 5 munkanapon belül van lehetősége
leadni pályázatát a Csanádalberti- Nagyér- Pitvaros Község Körjegyzőségi
Hivatalában 6914 Pitvaros, Kossuth u. 30. szám alatt. A beérkezett pályá-
zatokat a képviselőtestület a soron következő rendes ülésén bírálja el. Az
elbírálás szempontja: legalacsonyabb díjtételek. Egyenlő feltételek esetén
előnyt élvez a közszolgáltatást jelenleg végző szolgáltató.

Határidő: bentiek szerint
Felelős: polgármester

Radó Tibor polgármester- A közmeghallgatást november 30-ra tervezzük. Feri jelez-
te, hogy lehet, nem tud jelen lenni. Előtte egy héttel egy munkaértekezletet kellene
tartanunk.
Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Munkaértekezletet a költségvetési koncepció miatt kel-
lene összehívni. Ott majd mondanátok, hogy mi legyen rajta javítva, és ha ez meg-
van, úgy kerülne ki az anyag. Még hozzá lenne a Rendőrségi tájékoztató.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Meghívásra kerül az országgyűlési képviselő
asszony?
Dr. Sarkadi Péter- Persze.
Radó Tibor- Egyéb javaslat, észrevétel?
Anderkó Attila alpolgármester- A munkaértekezleten a költségvetési koncepcióról
lesz szó? Ott már fogjuk tudni, hogy mi vár ránk jövőre?
Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Nem valószínű, terveket nagy vonalakban lehet csinálni
sarokszámokkal.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Közmeghallgatás
207/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a közmeghallgatást
2011. november 30-án 17 órakor az Erdei Ferenc Közösségi Színtérben
tartja meg.

Radó Tibor polgármester- Következő a támogatást megelőlegező hitel.
Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Három pályázat van, melynek elindításáról döntött a
testület. Azért szükséges, hogy gördülékenyen menjen majd a kifizetés –ne kelljen a
kifizetésekre várni-.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Éven belüli támogatást megelőlegező hitelkérelem
208/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete éven belüli támogatást
megelőlegező hitelkérelmet nyújt be az OTP Bank Nyrt. Szegedi Fiókjához az
alábbiakban részletezett pályázatban foglaltak megvalósítására:
Pályázat címe: „Kosárlabda pálya fejlesztése”
Megvalósítás helye: 6914 Pitvaros, Petőfi tér- hrsz.:266/1.
Nyilvántartási szám: MVH 2076866621
Beruházás teljes összege: 7. 381. 519 Ft.
Támogatás összege: 5. 905. 215 Ft.
Saját erő: 1. 476. 304 FT.
A hitelkérelem az 5. 905. 215 Ft. összegű támogatás megelőlegezésére irányul,
melynek biztosítéka az MVH 231/0616/14/13/2009. iktatószámú határozata.
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert és a körjegyzőt a hitel felvé-
telével kapcsolatos intézkedések megtételére.

Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal és folyamatos
A határozatról értesül:
1./ OTP Bank Nyrt. Szegedi Fiókja
2./ Körjegyzőségi Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Éven belüli támogatást megelőlegező hitelkérelem
209/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete éven belüli támogatást
megelőlegező hitelkérelmet nyújt be az OTP Bank Nyrt. Szegedi Fiókjához az
alábbiakban részletezett pályázatban foglaltak megvalósítására:
Pályázat címe: „Petőfi tér parkosítása”
Megvalósítás helye: 6914 Pitvaros, Petőfi tér- hrsz.:266/1.
Nyilvántartási szám: MVH 2065914818
Beruházás teljes összege: 4. 078. 516 Ft.
Támogatás összege: 3. 262. 813 Ft.
Saját erő: 815. 703 FT.
A hitelkérelem a 3. 262. 813 Ft. összegű támogatás megelőlegezésére irányul,
melynek biztosítéka az MVH 208/0601/1/18/2010. iktatószámú határozata.
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert és a körjegyzőt a hitel felvé-
telével kapcsolatos intézkedések megtételére.

Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal és folyamatos
A határozatról értesül:
1./ OTP Bank Nyrt. Szegedi Fiókja
2./ Körjegyzőségi Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Tárgy: Éven belüli támogatást megelőlegező hitelkérelem
210/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete éven belüli támogatást
megelőlegező hitelkérelmet nyújt be az OTP Bank Nyrt. Szegedi Fiókjához az
alábbiakban részletezett pályázatban foglaltak megvalósítására:
Pályázat címe: „Szabadtéri színpad fejlesztése”
Megvalósítás helye: 6914 Pitvaros, Petőfi tér- hrsz.:266/1.
Nyilvántartási szám: MVH 2076866511
Beruházás teljes összege: 4. 702. 664 Ft.
Támogatás összege: 3. 762. 131 Ft.
Saját erő: 940. 533 FT.
A hitelkérelem a 3. 762. 131 Ft. összegű támogatás megelőlegezésére irányul,
melynek biztosítéka az MVH 231/0616/13/26/2009. iktatószámú határozata.
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert és a körjegyzőt a hitel felvé-
telével kapcsolatos intézkedések megtételére.

Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal és folyamatos
A határozatról értesül:
1./ OTP Bank Nyrt. Szegedi Fiókja
2./ Körjegyzőségi Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros

Csábi Jánosné képviselő- Az első kérdésem, hogy megjött a szigetelésre és a
nyílászárócserére az előleg, ott mikor lesz kezdés?
Radó Tibor polgármester- Közbeszerzési eljárás kell hozzá, ez elindult, folyamatban
van. Utána a Közbeszerzési Bizottság elé kerül és utána csak a testület elé.
Csábi Jánosné képviselő- Másik kérdésem a vasúti megállóval kapcsolatos.
Radó Tibor polgármester- Tárgyaltam a Dél-Alföldi Régió pályamesterével –
személyesen megkeresett- és együtt megnéztük a peront. A megálló megmarad, a
peront jó lenne megcsinálni minél hamarabb, bár addig nem tudjuk kezdeni míg a
MÁV nem adja meg a terveket, engedélyeket és nem készíti el a peron szélét. Segít-
séget kapunk –akár anyagot is-, hogy megfelelő szintben legyen elhelyezve a pár
éve megvásárolt térkő burkoló. Cél, hogy legalább 40 m2 legyen kész, ha már ezt
elérnénk fél siker lenne.
Csábi Jánosné képviselő- Lenne még egy kérdésem, beszéltünk mi arról, hogy van
az önkormányzatnak 10ha erdője. Erre pályázatot kellene beadni. Erdő művelése
évente 700.000 Forint bevételt jelentene az önkormányzatnak. A közmunkaprogram-
ban dolgozóknak hasznos tevékenysége is lenne, hiszen a csemetéket kapálni kell.
Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ezt nagyon meg kell gondolni.
Radó Tibor polgármester- Nincs is az önkormányzatnak 10ha erdője.
Csábi Jánosné képviselő- Továbbá a temető mögött van az a 3ha terület.
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Radó Tibor polgármester- Az Natura 2000-es terület.
Csábi Jánosné képviselő- Jó lenne, ha az önkormányzat tulajdonába kerülne.
Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ez nagyon sokba kerül. Kell egy hozzáértő szakember,
üzemtervet kell készíteni, továbbá ha valaki megritkítja az erdőt az önkormányzatot
büntetik meg- nem foglalkoznak vele ki vágta ki valójában-.
Csábi Jánosné képviselő- Én szeretném, hogy amink megvan, felhasználnánk.
Radó Tibor polgármester- Magdi mondd már meg légy szíves, hol van nekünk 10ha
erdőnk?
Csábi Jánosné képviselő- Meg kellene nézni papíron, pontosan hol is van ez.
Cződör Attila műszaki főtanácsos- Az durván 4,5-5ha.
Csábi Jánosné képviselő- Én konkrétan ennyiről tudok.
Léka János képviselő- Műholdról erdőnek van minősítve a lőtér, a szemetes. Ezek
egyike sem erdő, csak annak van minősítve. Ki kell menni, meg kell nézni pontosan
mindent.
Csábi Jánosné képviselő- És ezekkel nem lehet semmit kezdeni?
Radó Tibor polgármester- Két évig tartott, 8 db fát engedélyeztetni, hogy kivágjuk,
mert Natura 2000-es terület.
Léka János képviselő- Így van.
Radó Tibor polgármester- Azzal nem tudsz mit csinálni.
Léka János képviselő- Kérni kell az erdészettől olyan engedélyt, hogy ami kidőlt fa, ki
lehessen szedni.
Radó Tibor polgármester- Még egyszer mondanám, Natura 2000-es területek, egy fa
kivágása 100.000 Forintba kerül.
Léka János képviselő- Éppen ezért kell engedélyeztetni.
Radó Tibor polgármester- Utána lesz nézve a dolgoknak. Katinak is volt napirendi
pont javaslata.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az egyik, hogy továbbképzést tartunk az in-
tézményben a TIOP-pal kapcsolatban, ez 20 fő képzését jelenti. Ez az oktatás az
önkormányzatnak körülbelül 900.000 Forint megtakarítást jelent. Probléma az inter-
net, nekünk is kell, az önkormányzat dolgozóinak is kell. Másik dolog egy jó hír. Akik
Nagylakon felléptek szlovák népdaléneklési versenyen – 3 tanuló- bejutott az orszá-
gos döntőbe Budapestre. A harmadik, amit el szeretnék mondani, az óvodai játékok-
kal kapcsolatos. Kérjük, hogy eltávolításra kerüljön, mert életveszélyes.
Radó Tibor polgármester- A veszélyhelyzet tavasszal el lett hárítva azzal, hogy fölé
lett rakva egy védő eszköz. Ezt most télen le fogják szerelni, hogy a fa ne menjen
tönkre. Most el kell dönteni, hogy ki legyen véve vagy ne, de ha ki lesz szedve soha
többet nem lesz az a játék. Csak rombolással lehet kiszedni.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Akkor inkább ne legyen.
Radó Tibor polgármester- Nekem lenne kérdésem, hogy villamos energia és föld-
gázbeszerzés tárgyában adjunk –e megbízást egy külső cégnek -mely a legolcsóbb
energiahordozók beszerzésére tesz majd ajánlatot-?
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Dénes László képviselő- Erről most ne beszéljünk, nem tudunk róla semmit.
Radó Tibor polgármester- Nem ma kell döntés róla, csak kérdezem, hogy foglalkoz-
zunk vele?
Dénes László képviselő- Következő testületi ülésen újra megbeszéljük, aztán eldönt-
jük, foglalkozzunk –e vele.
Radó Tibor polgármester- Képviselőknek van –e valami hozzászólásuk még?
Léka János képviselő- Én szeretném, ha testület előtt beszélnénk meg a bérleti díjat.
Radó Tibor polgármester- Nekem annyi hozzáfűzni valóm van, hogy a kazánprog-
ramhoz kapcsolódó eredménytől tenném függőbe a tárgyalást, mert ez az önkor-
mányzat és a szerződő fél esetében előnyt jelenthet. Egy kedvezőbb ajánlattal tud-
nék előállni, ezért kérem a türelmeteket még. Ha ezzel egyetértetek, halasszuk el.
Csábi Jánosné képviselő- Előtte ti leültök megbeszélni ezeket a dolgokat, utána majd
a testület dönt.
Radó Tibor polgármester- Megkérdezem a képviselőtestületet, - szavazatukkal jelez-
zék-, támogatják, hogy a közönség tagjai közül valaki kérdezzen, hozzászóljon a tes-
tületi üléshez?
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Lakossági hozzászólás engedélyezése
211/2011.(X.27.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Gémesi Sándor hoz-
zászólásához hozzájárul.

Gémesi Sándor- Véleményen szerint nagyon jól döntött a testület a villamos energia
témával kapcsolatban. Az önkormányzatnál ez sokat jelentene, mivel „nagy” fogyasz-
tó.
Radó Tibor polgármester- Pontosan erről szól az egész.

Miután további kérdés, észrevétel nem hangzott el a polgármester megköszönte a
részvételt és az ülést.

Kmft.

Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter
polgármester körjegyző

Anderkó Attila Léka János
jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő


